
Rada Miejska w Chęcinach 

Protokół nr XLVIII 

XLVIII Sesja w dniu  02 września 2021r. odbyła się w  trybie on-line. Obrady rozpoczęto  02 

września 2021r. o godz. 15, 08, a zakończono tego samego dnia o godz. 16,22.  

                Obradom przewodniczył w trybie on-line Przewodniczący Rady Pan Tomasz 

Szczepanik.  

 

Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski,                     

Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Pan Mariusz Nowak, 

Sekretarz Gminy i Miasta Pan Paweł Brola,                  

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Sinkiewicz 

                         

Przebieg obrad: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

 

               Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził 

na podstawie potwierdzeń on-line, że spośród ustawowego składu 15 radnych, w posiedzeniu   

uczestniczy pełny skład osobowy Rady. Oznacza to iż, posiedzenie jest prawomocne do 

podejmowania uchwał i wniosków. 

(wydruk potwierdzeń obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

             

            Kontynuując swoje wystąpienie, Przewodniczący Rady wskazując na przekazany 

radnym  porządek obrad, przedstawił pełną treść wniosku Burmistrza Gminy i Miasta w 

sprawie włączenia do dzisiejszego porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w brzmieniu stanowiącym druk nr 3. 

(wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Dokument o którym  mowa został 

przekazany radnym. 

            W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący zarządził 

przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego 

Głosowano w sprawie: 

włączenia do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości - w brzmieniu oznaczonym jako druk nr 3. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 

Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś, Paweł Żurek 

 

            Potwierdzając  przyjęcie zgłoszonej poprawki do porządku obrad, Przewodniczący 

zaproponował radnym  przyjęcie następującego porządku obrad:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a/ wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Chęciny na 2021r. – druk nr 1 

b/ zmiany uchwały Nr 284/XXXIV/20 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21 grudnia 

2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2033 – druk nr 2 

c/ wrażenia zgody na nabycie nieruchomości –druk nr 3 



4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodniczący zarządził 

przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad z poprawkami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 

Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś, Paweł Żurek 

 

                 Kontynuując obrady przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad: 

 

ad. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy i Miasta na 2021r. - druk nr 1 

          Brak zgłoszeń do dyskusji 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy i Miasta na 2021r. - druk nr 1  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 

Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś, Paweł Żurek 

 

               Przyjęta uchwała oznaczona Nr 394/XLVIII/21 stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) zmiany uchwały Nr 280/XXXIV/20 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21 grudnia 

2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2033 - druk nr 2 

                 Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 280/XXXIV/20 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21 grudnia 

2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2033 - druk nr 2. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 

Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś, Paweł Żurek 

 

               Przyjęta uchwała oznaczona Nr 395/XLVIII/21 stanowi załącznik do protokołu 

 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - druk nr 3 

            Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - druk nr 3. 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 

Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś, Paweł Żurek 

 

              Przyjęta uchwała oznaczona Nr 396/XLVIII/21 stanowi załącznik do protokołu 

ad. 4 

         W podjętej w ramach spraw różnych  dyskusji, glos zabrali:  

 

           Przewodniczący Rady Miejskiej radny Tomasz Szczepanik przedstawił radnym 

pełną treść wniesionej przez Rade Sołecką  msc. Wolica interwencji dot. zalewania ulicy 

Armii Krajowej w Wolicy (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu, informując 

jednocześnie, iż w najbliższy wtorek tj. 7 września br. odbędzie się spotkanie Burmistrza GiM 

z mieszkańcami sołectwa Wolica w sprawie występujących problemów z zalewaniem posesji.  

          Wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie przedstawił Z-ca Burmistrza GiM Pan 

Mariusz Nowak. 

          W toku dalszej części tego punktu porządku posiedzenia, zabierając głos wnioski i 

zapytania złożyli: 

Radny Pan Dariusz Dudek 

Radny Pan Tomasz Lasa 

Radny Pan Marian Woś 

Radna Pani Małgorzata Habik 

Radna Pani Edyta Jarząbek 

Radny Pan Paweł Żurek 

Radny Pan Waldemar Jach 

Radny Pan Zdzisław Treliński 

Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski (udzielenie odpowiedzi) 

Radna Pani Edyta Jarząbek 

Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski (udzielenie odpowiedzi) 

Sekretarz GiM Pan Paweł Brola (udzielenie odpowiedzi w sprawie dot. funkcjonowania 

Stowarzyszenia PADRE w SP w Starochęcinach. 

 

ad . 5 

        Przewodniczący obrad, potwierdzając wyczerpanie porządku posiedzenia, podziękował 

wszystkim zebranym oraz internatom za udział w posiedzeniu i zamknął obrady Rady. 

 

Pełny przebieg obrad wraz z treścią podejmowanej dyskusji zawiera nagranie obrad na żywo 

pod linkiem https://youtu.be/hAR_WZ-ymL8 

 

                                                                                    Przewodniczący 

                                                                                 Rady Miejskiej w Chęcinach 

                                                                           Tomasz  Szczepanik 

Przygotował(a): Teodozja Nowak  

 

 

 

https://youtu.be/hAR_WZ-ymL8

